
    

 

Zapisnik sestanka AO PD Domžale, 2. julij 2020 
 
Prisotni: Matej Ogorevc (načelnik), Meta Vidovič, Urška Jerenec, Urban Bolta, Lana Sladič, Dejan Mencin, 
Barbara Bajcer, Francka Maleš, Blaž Gerčar, Neža Pezdirc, Klemen Pernuš, Andrej Pečjak, Andrej Stuchly, Vinko 
Maleš, Jasna Pečjak, Vesna Iršič  
 
Sestanek je sklical in vodil načelnik. 
 

1. DOGAJANJE OD ZADNJEGA SESTANKA, 21. MAJA 2020 

• med 12. in 14. junijem 2020 je bil izveden 10. Benkotov memorial na Kamniškem sedlu 
(organizator Aleš Janžekovič). V treh dneh se ga je udeležilo cca. 30 ljudi – lepo. Poročilo na 
aodomzale.si. 

• 20. junijem 2020 je bila izvedena skupna tura v Bele vode. Vreme in druge okoliščine so poskrbeli, 
da se je ''skupne'' ture udeležila le naveza Bolta-Iršič (pridna). Prvotni načrt je predvideval 
plezanje med 19. in 21. junijem. Poročilo na aodomzale.si. 

• Enota za reševanje iz višin je 22. junija 2020 izvedla vajo iz vrvne tehnike. 
 
 

2. PLAN DELA MED V POLETJU 2020 
a) Do sredine septembra so bili sprva načrtovani štirje tabori in sicer v Dolomitih (6. – 12. julij), 

Štiritisočaki nad Saas Feejem (7. – 9. 8.), Ledine (21. – 23. 8.) in Karnijske Alpe (4. – 6. 9.). 
 
Zaradi slabe vremenske napovedi in situacije zaradi novega koronavirusa je bilo odločeno, da se 
tabor v Dolomitih v obliki, v kakršni je potekal do sedaj, NE izvede. Ne nasprotujemo obisku 
Dolomitov, a zaradi objektivne odgovornosti odseka in društva v primeru morebitne okužbe z 
novim koronavirusom odsek in društvo formalno ne moreta organizirati tabora. V primeru 
samostojnega obiska, se za namen iskanja soplezalcev in družbe lahko uporabi komunikacijske 
kanale odseka. 
 
Za ostali dve akciji v tujini zaradi časovne oddaljenosti ni bilo sprejetih dejanskih sklepov. Izvedba 
bo odvisna od aktualnega epidemiološkega stanja na območju lokacije tabora. 
 

b) Varovanja občanov na plezalni steni na garažni hiši letos ne bo. Kljub temu, da s strani Zavoda za 
šport in rekreacijo Domžale letos ni bilo pobude za izvedbo, je bil na društvu izkazan interes po 
izvedbi aktivnosti. Ob slabšanju epidemiološkega stanja in večanju števila okuženih, je načelnik, 
zaradi varnostnih razlogov varovalcev, sprejel odločitev, da se varovanje v letošnjem poletju ne 
izvede. 

 
 
3. ALPINISTIČNA ŠOLA 2019/2020 
Barbara Bajcer je predstavila potek alpinistične šole. Zaradi prekinitve izvajanja šole, le-ta še ni zaključena. 
Do septembra sledi prekinitev, med katero naj bi tečajniki opravili (vsaj) dve ture z dodeljenim 
mentorjem. Mentorji imajo naziv alpinist ali alpinistični inštruktorji. Jeseni se bo šola nadaljevala, 
zaključek je predviden sredi oz. konec jeseni. Alpinistično šolo so do poletne prekinitve obiskovali 4 
tečajniki in ena tečajnica. 
 
Drugi del točke je obsegal debato o izvedbi alpinistične šole. Poudarjena je bila velika časovna 
obremenjenost tečajnikov in izvajalcev (pogosto tudi do dve aktivnosti na teden). Hkrati se premalo 
izkorišča možnost aktivnejšega sodelovanja odseka oz. izkušenih članov (AI, A). Jeseni nove šole ne bo, 
prvi možni termin je pomlad 2021. 

http://www.aodomzale.si/blog/2020/06/15/10-benkov-memorial/
http://www.aodomzale.si/blog/2020/07/02/bele-vode/


    

4. VODJA PLEZALNE VADBE ZA OTROKE 
Aleš Janžekovič, dosedanji vodja plezalne vadbe za otroke je pred časom obvestil upravni odbor (UO) PD 
Domžale, da po preteku pogodbe o sodelovanju slednje ne bo podaljšal. Tako je UO aktivno pristopil k 
iskanju novega vodje. Do sestanka sta bili posredovani podani dve nameri za sodelovanje. UO se bo do  
kandidatur opredelil in po potrebi s kandidatoma opravil ločena razgovora. V kolikor noben izmed 
kandidatov ne bo izbran, se bo objavil razpis za vodenje vadbe. 
 
Ne glede na to, lahko zainteresirani člani odseka še vedno podajo namero za vodenje, v kolikor je kdo 
zainteresiran. 
 
Z izbranim kandidatom oz. kandidatko bo podpisan dogovor o sodelovanju. 

 
5. PROBLEMATIKA ŠPORTNOPLEZALNEGA ODSEKA  
Delovanje športnoplezalnega odseka (ŠPO) nam res ni v ponos. Dejansko je edina aktivnost odseka zgolj 
vadba otrok, ne pa tudi razvoj športnoplezalnega športa. Pogrešamo druženje, organizirane dogodke in 
usposabljanja za člane društva in občane. Del problema vsekakor izhaja tudi iz dejstva, da ima ŠPO že 
dolga leta težave z vodenjem odseka. Kljub vztrajnemu iskanju načelnika, ga težko najdemo, tako je odsek 
večji del deloval brez osebe, ki bi skrbela za razvoj dejavnosti in filozofijo delovanja. 
 
Načelnik je nato izpostavil tri možnosti prihodnjega delovanja odseka, katere je predstavil tudi UO.  

a) ohranjanje trenutnega stanja 
b) ukinitev ŠPO in ohranjanje vadbe kot samostojne organizacijske enote PD 
c) priključitev ŠPO nazaj k AO, pod katerim se športno plezanje razvija kot neločljiv del plezalnega 

športa 
 
Razprava je bila pestra in koristna. Starejši člani so predstavili delovanje AO, predenj je prišlo do ločitve na 
AO in ŠPO. Razlogi za to so bili predvsem organizacijski in v večji meri vezani na športnoplezalno vadbo 
otrok. Ob razpravi je bilo ugotovljeno, da bi ob ustreznem vodenju (finančno, organizacijsko) 
športnoplezalno dejavnost ponovno združili z alpinistično. Tako je bil soglasno sprejet naslednji sklep: 
 

Sklep 02_07_2020/1: 
AO PD Domžale s soglasjem soglaša, da športno plezanje organizacijsko preide pod okrilje Alpinističnega 
odseka PD Domžale. S tem se Športnoplezalni odsek PD Domžale lahko ukine kot samostojen odsek. 

 
Načelnik s sklepom 02_07_2020/1 seznani UO PD Domžale, na podlagi katerega lahko sprejme potrebne 
organizacijske spremembe in jih kot take upošteva pri načrtovanih spremembah Pravil PD Domžale. 
 

Sestanek je bil zaključen malo pred 22. uro. 
 

Zapisal: Matej Ogorevc 
 


